
Zápis ze schůze výboru České společnosti entomologické, konané 11.9.2008 v Praze 
Přítomni: A. Bezděk, J. Bezděk, T. Dobrovský, J. Farkač, J. Hájek, P. Chvojka, J. Jelínek, Z. Kejval, P. Kment, 
M. Knížek, D. Král, V. Novák, J. Rolčík, J. Růžička, T. Růžička, J. Schneider, V. Vrabec, P. Zahradník. 
Omluveni: P. Baňař, S. Bílý, B. Mocek, K. Schön, V. Týr, J. Ch. Vávra. 
Hosté: V. Malý. 
Program:  

1) organizační změny v sekretariátu 
2) zpráva redakční rady 
3) „výměnný den“ 
4) informace o situaci RNDr. P. Šváchy a E. Kučery 
5) různé 

 

 
1. Úvod: Jednání zahájil a řídil předseda Dr. J. Jelínek.  
2. Organizační změny v sekretariátu: J. Vitner ukončil na vlastní žádost pracovní poměr k 30.6.08. Na 

sekretariátu nyní K. Farkačová. Výměna zámku sekretariátu. Za přípravu rozeslání Supplementa během 
srpna poděkování Kristýně a Matyášovi Královým. 

3. Zpráva redakční rady: Klapalekiana 1-2/2008 je nyní v tisku; v redakci je 350 stránek rukopisů pro číslo 3-
4. J. Růžička bude informovat užší výbor o Supplementu 2008 (termín listopad). J. Vitner rezignoval na 
funkci předsedy redakční rady a výkonného redaktora Klapalekiany, zůstává členem redakční rady. 
Rekonstrukce redakční rady pro operativnější řešení – zodpovědnost J. Růžička. Cenu Supplementa 2007 
určí hospodář. 

4. „Výměnný den“: Je třeba hledat jiné řešení v souvislosti se spoluprácí s AOPK ČR, MŽP ČR. Skupina, 
která toto bude dále řešit – V. Novák, J. Farkač, J. Jelínek, D. Král, J. Rolčík, P. Zahradník, V. Malý, J. 
Hájek. 

5. Informace o situaci RNDr. P. Šváchy a E. Kučery (V. Malý): J. Jelínek poděkoval jménem výboru ČSE 
V. Malému za aktivity v souvislosti s řešením kauzy jménem Společnosti. V. Malý informoval o řešení 
situace členů společnosti zadržených v Indii. J. Farkač napíše a pošle prohlášení výboru ČSE p. Kreuterovi 
z velvyslanectví v Indii. Výbor ČSE jednomyslně odhlasoval podporu protestní akci organizovanou p. V. 
Malým dne 18.9.08 před ambasádou Indie v Praze, součástí bude proslov předsedy ČSE. 

6. Různé: 
a. P. Kment: Je třeba zvýšit cenu Klapalekiany v dolarech. J. Farkač: doporučil cenu určit v Euro. 

Řešení je v kompetenci knihovníka a hospodáře, odhlasováno výborem jednomyslně. 
b. Výbor odhlasoval rozšíření týmu předsednictva výboru o P. Kmenta, J. Rolčíka a J. Růžičku. 
c. Mezinárodní sympozium faunistiky v Evropě 28.6.-4.7.09 v Českých Budějovicích 

(www.sieec_21.cz). Struktura webových stránek je k dispozici v tištěné verzi u J. Jelínka. Informaci 
podal J. Jelínek. Sleva z účastnického poplatku pro členy ČSE navržena po dohodě s dr. Soldánem ve 
výši členského příspěvku ČSE. Sponzorství vítáno. 

d. Eduard Ezer a Hana Andršová přijati za mimořádné členy. 
e. Následující schůze bude 13.11.08 v 15:30 na PřF UK v místnosti 119. 

 
 
 
 
 
Zapsala K. Farkačová 
Verifikovali přítomní členové výboru dne 11.9.08 


